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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXVIII/2021 

LXVIII Sesja w dniu 15 listopada 2021  

Obrady rozpoczęto 15 listopada 2021 o godz. 16:53, a zakończono o godz. 17:20 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Radny Miasta Maria Głos na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn. zm.) otworzyła posiedzenie LXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Lędziny. 
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Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne.  

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny w imieniu Burmistrza złożyła wniosek o poszerzenie 

porządku obrad o punkt: Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu ciężkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego w 2022 roku dla potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach w 

ramach zaciągniętych obligacji. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad. 

W związku z problemami technicznymi głosowanie zostało udostępnione tylko 11 radnym. 

Przewodnicząca zarządziła przerwę. 

 

Po przerwie Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt: Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu 

ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego w 2022 roku dla potrzeb Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Lędzinach w ramach zaciągniętych obligacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Wysocka 
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Przewodnicząca poinformowała, że Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu ciężkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego w 2022 roku dla potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Lędzinach w ramach zaciągniętych obligacji będzie obradowane jaki punkt 3. 

 

Przewodząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Porządek obrad po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

3. Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego w 

2022 roku dla potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach w ramach 

zaciągniętych obligacji. 

Przewodnicząca poinformowała, że punkt był omawiany na komisjach połączonych. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie Zajęcie 

stanowiska w sprawie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego w 2022 roku dla 

potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach w ramach zaciągniętych obligacji 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w sprawie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego w 2022 

roku dla potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach w ramach zaciągniętych obligacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Naczelnik Mariusz Drob w imieniu zarządu jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

podziękował za pozytywne głosowanie. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

Przewodnicząca poinformowała, że punkt był pozytywnie zaopiniowany na komisjach 

połączonych. 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że projekt uchwały był poddany konsultacjom aktu 

prawa miejscowego. Konsultacje były przeprowadzone w dniach od 2 do 12 listopada 2021 

roku. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi do konsultowanego aktu. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zaznaczył, że w ramach przygotowania do 

jubileuszu została odmalowana lampa górnicza MC 20. 

Radny Karol Kolny wyraził zadowolenie, że w przestrzeni publicznej została zaznaczona 

pamięć o strajkujących górnikach Kopalni Zemowit. W opinii publicznej bardzo często jest 

akcentowana Kopalnia Piast, a jednak w Gminie Lędziny również odbywał się strajk.  

Radna Anna Wysocka zaproponowała, aby Rada zastanowiła się nad nazwaniem pierwszego 

ronda np. rondem Hołdunów.  

Przewodnicząca rady miasta poinformowała, że konieczne byłoby złożenie wniosku i 

wystąpienie z taką inicjatywą. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjecie uchwały  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu została podjęta.  

Uchwała otrzymała numer LXVIII/318/21 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały: 

W związku z otrzymaną informacją z Ministerstwa Finansów o przyznaniu środków dla 

miasta Lędziny z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej w roku 2021. Proponuje się 

następujące zmiany w budżecie. Po stronie dochodów proponuje się zwiększenie w dziale 851 
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różne rozliczenia w kwocie 3 196 187,00 zł z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej. Kwota 

zostanie przesłana w obecnym roku. Przy rozdysponowaniu proponuje się zmniejszenie 

dochodów majątkowych w dziale 700 gospodarka mieszkaniowa w kwocie -543 706,00 zł z 

tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego, po stronie 

wydatków proponuje się spłatę zobowiązań wobec Zakładu Ubezpieczeń Społecznych 

powstałych w 2020 roku dla jednostek podległych oraz na pokrycie braków wynagrodzenia w 

łącznej kwocie 1 420 100,00 zł: 

Szkoła Podstawowa nr 1 to kwota 355 000,00 zł, 

Szkoła Podstawowa nr 2 to kwota 307 000,00 zł, 

Szkoła Podstawowa nr 3 to kwota 407 500,00 zł, 

Szkoła Podstawowa nr 4 to kwota 42 700,00 zł, 

Miejskie Przedszkole nr 1 to kwota 75 200,00 zł, 

Miejskie Przedszkole nr 2 to kwota 108 600,00 zł, 

Miejskie Przedszkole nr 3 to kwota 38 000,00 zł, 

Miejski Żłobek to kwota 11 950,00 zł, 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej to kwota 74 150,00 zł 

Zwiększenie pozwoli na spłatę przesuniętej składki Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii 

w kwocie 732 381,00 zł oraz zwiększenie w dziale 900 o kwotę 500 000,00 zł na pokrycie 

kosztów związanych z gospodarką odpadami komunalnymi. 

Kolejna zmiana to zwiększenie wydatków w dziale 900  w kwocie 150 000,00 zł z 

przeznaczenie na realizacje zadania inwestycyjnego pn. „Odnawialne źródła energii w 

budynkach użyteczności publicznej” – dokumentacja. Proponuje się sfinansować poprzez 

zwiększenie dochodów majątkowych w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa. 

 

Przewodnicząca odczytała pismo Ministerstwa Finansów o przyznaniu środków z tytułu 

uzupełnienia subwencji ogólnej w roku 2021.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (8) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

Uchwała nie została podjeta. 

 

6. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 17:20 obrady 

LXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady LXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=T7pYB_aucxk&t=724s 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=T7pYB_aucxk&t=724s

